
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 10. 4. 2024 v Praze

Účastníci:
● Barbora Karlíková
● Matáš Rak
● Petr Vilímek
● Andrea Jeřábková
● Saša Stehlík
● Stanislav Lepič (online)
● Matěj Široký (online)

18:05 - Bára zahajuje schůzi.

Bára se omlouvá, že někomu(Matymu) nepřišel předběžný návrh na program schůze.

1. Schválení programu schůze

Usnesení 05-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 2 minuty)
2. Schválení zápisu z minula (typ: hlasování, čas: 2 minuty)
3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 5 minut)

a. UniTrh
b. LaTex workshop

4. Update k nadcházejícím akcím (typ: diskuze, čas: 30 minut)
a. Orienťák
b. Fitrip
c. Lesamáj
d. Hello FIT

5. Update k webu: fotky, medailonky (typ: diskuze, čas: 10 minut)
6. Různé

3-0-0 Usnesení přijato

2. Schválení zápisu schůze z 27. 3. 2024

Bára doufá, že všichni zápis četli a opravili gramatické chyby a překlepy.

Usnesení 05-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 27. 3. 2024 v podobě
zaslané do kanálu Zasedačka v 18:09.
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3-0-0 Usnesení přijato

3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 5 minut)

Bára předává slovo Petrovi a prosí stručně.

Petr: Na UniTrhu byl do dvou, všechno v pohodě, ale sestavit PC trvalo dlouho a
byla tam fronta, razítko Ládi se nevešlo na kartičku. Aktivita je použitelná na
Lesamáj, chtělo by to sehnat RAMky do druhého počítače.
Bára: Máme na to tři týdny.
Petr: Matěj je prý sežene

Petr: LATEX workhshop. Docela dost lidí, tak půlka místnosti. Guth zatím
nedostal tričko, bylo by fajn mu ho předat. Asi nebyla velká propagace, ale lidí
bylo dost.
Standa: Lidí bylo asi 16, registrovaných 12.
Petr: Guth chtěl původně počítačovku, ale nakonec problém nebyl s 1455.
Čendovi prý přijde, že Ondru užmoc zneužíváme, ale Ondra nepůsobil, že by
mu to vadilo. Ondra dostane tričko.

4. Update k nadcházejícím akcím (typ: diskuze, čas: 30 minut)

Petr odchází.

Bára: Orienťák, je potřeba něco na zítra?
Anžu: Když šla koupit malinovku, tak zjistila, že v Bille, Penny, Albertu nemají
malinovku.
Bára: Zařídí malinovku. Jinak je vše ready?
Anžu: Ano.

Maty: FITRip je venku, lidi to zajímá, Maty bohužel jet nemůže, pokusí se
zajistit někoho, kdo jede z Prahy, aby byl schopen koordinovat ostatní.

Bára: Lesamáj je za tři týdny, Petr a Vítek tam budou na začátku, později asi
Bára a potřebuje ještě někoho. Chce to sehnat ty RAMky.

Bára: Hellofit má schůzku příští pondělí 19:30, zve všechny, aby se připojili. Je
tam velký task s AVC (prohlídka), takže je potřeba sehnat někoho, kdo to bude
řešit a třeba tam vystupovat.
Anžu: stepech?
Matěj: Audiovizuální tvorbu zařídí AVC.
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Bára: Je to tak nějak všechno, domlouvání prostor je obtížné, ani PRmoc neví,
prý se to teď nějak řeší.

International gaming night 25. 4.

Maty: Měli jsme schůzku s Márou a Jagem, propagaci zařizuje ESN, my
zařizujeme prostory, byl jsem za Jirkou Škvorem, řešíme prodloužení zavíračky.

5. Různé

Standa: Čas řešit FIT Vodu
Maty: souhlas. Zařídí hlasování o termínu amístě.

Saša (autor nového webu FIT++): Představuje změny na webu odminula. Bude
potřebovat fotky domedailonku, role, sociální sítě (discord, mail,...) a tak. Dále
bylo potřeba přepsat nějaké věci na backendu.
Bára: Do budoucna plánujeme stránku pro firmy, bude to jednoduché tam
dostat?
Anžu: Podobně, jako máme stránku na orienťák?

Maty odchází.

Saša: není problém připravit stránku “pro firmy”. Pošlete mi teďka akorát
fotky, abych je tammohl zkusit dát.

18:42 - Schůze ukončena
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